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Zápis č. 10 

z veřejného zasedání zastupitelstva města Velešín konaného dne 11. 12. 2023 
Přítomni: Jaroslav Bartizal, Jan Havel, Mgr. Jana Janáková, Karel Klein, Mgr. Jakub Kothánek, Ing. 

Jana Německá, Mgr. Iva Olšanová, Jan Petr, Jiří Růžička, Ing. Petr Skřivánek, Ing. Pavel Trajer, Ing. 

Petr Vágner, Milan Vlažný 

Omluveni: Ing. Petr Falc, Ing. Karel Krejčí, Ing. Pavel Trajer (příchod 17.41), Mgr. Jana Janáková 

(odchod 19.54) 

Začátek: 17.30 hod 
Konec: 20.30 

 

Program 
1. Zahájení  

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu     

3. Schválení programu jednání 

4. Námitky k zápisu z 9. VZZM    

5.      Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady  

6.      Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

7. Projekt Rekonstrukce Budějovické ulice ve Velešíně  

8. Zápis č. 6/2023 ze schůze kontrolního výboru 

9. Zápis č. 6/2023 ze schůze finančního výboru  

10. Zápis č. 6/2023 ze schůze Výboru pro spolky 

11. Návrh obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství 

12. Návrh ceny pro vodné a stočné rok 2024, Čevak a.s.   

13. Návrh rozpočtu Svazku měst a obcí regionu Pomalší na rok 2024 a návrh střednědobého    

rozpočtového výhledu Svazku měst a obcí regionu Pomalší na roky 2025 - 2027 

14. Rozpočtové opatření č. 19  

15. Dar Charita Č. Krumlov – NZDM Molo  

16. Různé   

 

 

1. Zahájení 

Ing. Vágner zahájil a přivítal zastupitele a občany v obecenstvu. Omluven je pan Krejčí a pan Falc.  

 
2. Určení jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
Zapisovatel: Lucie Foitlová  
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jakub Kothánek, Milan Vlažný    

 
3. Návrh programu jednání 
Ing. Vágner – návrh jednání byl vyvěšen dle pravidel. Dosud jsem neobdržel žádný podnět k jeho 

rozšíření. Hlasujme tedy o programu dnešního zastupitelstva.  

 
Pro: 12 
(Batizal,Havel,Janáková,Klein,Kothánek,Německá,Olšanová,Petr, 

Růžička,Skřivánek,Vágner,Vlažný) 

Proti: 0  Zdr.: 0 

Návrh programu jednání byl schválen 

 

 
4. Námitky k zápisu z 9. VZZM  

Ing. Německá – již jsem se domluvila s paní Foitlovou na opravě jedné věty v zápisu č. 9, kde v bodě 

č. 9 chyběl kus věty.  

Foitlová – již je opraveno a podepsáno v této podobě.  

Ing. Vágner – děkuji za připomenutí, zápis je tedy upraven.  
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5. Připomínky a dotazy k zápisům ze schůzí rady  

Nejsou žádné.  

 

6. Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva  
 
13/19 – Zřizovací listina KIC Velešín – aktualizace 

Ing. Vágner – na základě dohody na pracovní schůzce zastupitelů listina upravena. Děkuji paní 

Růžičkové a panu Bůžkovi za spolupráci a doladění detailů. Jsou prosím nějaké připomínky k tomuto 

bodu.  

Klein – mám dotaz na článek 2, kde se vyskytuje pojem program rozvoje města. Nemělo by tam spíše 

být strategický plán? Protože nic takového jako program rozvoje nemáme.  

Ing. Vágner – vysvětlím to, jelikož jsem na to dostal několik dotazů. Jedná se o strategické dokumenty 

obecně, které se týkájí i této příspěvkové organizace, ale i dalších organizací pod městem. Pokud nejsou 

žádné jiné dotazy, tak přistoupíme k hlasování.  

 

Usnesení č. 13/19/10 

Zastupitelstvo města schvaluje zřizovací listinu Kulturního a informačního centra města Velešín se 

sídlem Družstevní 596, Velešín 382 32, IČO: 71184198.  

Bod se vypouští.      Z.starosta, EO  

Hlasování o usnesení 

Pro:13 (Bartizal,Havel,Janáková,Klein,Kothánek,Německá,Olšanová,Petr, 

Růžička,Skřivánek,Trajer,Vágner,Vlažný) 
Proti: 

0  
Zdr.:  
0  

Usnesení bylo schváleno 

 

 

10/26 – Záměr vybudování cyklostezky Velešín – Velešín Nádraží 

Ing. Vágner – projednávali jsme na pracovním zastupitelstvu. Až budu mít více informací od pana 

projektanta, který nyní jedná s CETINEM, budeme řešit tento bod dál.  

Bod trvá 

 

14/07 Záměr odkupu pozemků v lokalitě B1 Velešín Nádraží  

Ing. Vágner – souhlas máme od čtyřech majitelů z pěti. Tito čtyři se budou řešit smluvně a jeden 

zbývající formou terénní úpravy.  

Bod trvá 

 

12/08 Záměr směny části pozemků 1060/131 a 1060/132 k.ú. Velešín  

Ing. Vágner – jedná se o majetkové narovnání. Ploty RD přesně nekopírují hranici geometrického 

plánu. Realizace stavby nesedí o pár metrů a zasahuje do pozemků města. Měl by být cenový odhad.  

Bod trvá 

 

7. Projekt Rekonstrukce Budějovické ulice ve Velešíně 

Ing. Vágner – projektová dokumentace projednávána na veřejném zasedání zastupitelstva v září, plus 

na pracovní schůzi zastupitelů. Projekční práce ze strany zhotovitele firmy ZENKL a na přeložkách 

plynu a nízkého napětí běží pro variantu oboustranně umístěné aleje. Jedná se o kompletní rekonstrukci 

této ulice. Ukončení tohoto projektu je plánováno buď na podzim 2025, nebo na jaro 2026. Aby projekt 

mohl pokračovat dále, je vhodné na to mít usnesení zastupitelstva. Náklady jsou dnes odhadovány na 

27 milionů. Samozřejmě částka bude upřesněna po získání stavebního povolení. Dneska bychom měli 

říci, zda chceme nebo nechceme oboustrannou alej. Jsou k tomu nějaké dotazy ze strany zastupitelů?  

Klein – bude se muset překládat i nový optický kabel?  

Ing. Vágner – ano, nejspíš se bude muset přeložit i tento kabel. Více budeme vědět až po skončení 

projekčních prací.   

Bartizal – je možnost nějakých dotací?  
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Ing. Vágner – na zeleň možnost dotací asi bude, ale na sítě si myslím, že ne. Je to oprava, a ne připojení 

na nové místo.  

Ing. Německá – já bych chtěla uvést důvody, proč budu proti. Myslím, že zrovna v této ulici je zeleně 

dost, jsou tam zahrady. Bude to stát spoustu peněz, které bychom mohli investovat jinde, např. do 

rekonstrukcí městských bytů. A dalším důvodem je, že každý, s kým jsem mluvila, je proti a s tímto 

projektem nesouhlasí. To je můj názor.  

Ing. Vágner – děkuji za názor. U každého projektu jsou dvě strany. Nikdy se nestane, že souhlasí 

všichni. Paní Olšanová s panem Falcem poctivě obešli obyvatele v této ulici a až na jednoho byli všichni 

pro. Co se týče argumentu vysoké ceny. To bychom neudělali nikdy nic. Vždy se najde místo, kam 

jinam investovat. Ale respektuji Váš názor.  

Mgr. Kothánek – musím říct, že já mám zkušenost opačnou. Občané, se kterými jsem o této 

rekonstrukci mluvil, jsou pro a chtějí mít nějakou reprezentativní ulici.  

 

Usnesení č. 07/10 

Zastupitelstvo města schvaluje pokračovat na projektu Rekonstrukce ulice Budějovická ve Velešíně ve 

variantě oboustranné stromové aleje. 

Bod se nesleduje      Z. starosta, EO  

Hlasování o usnesení 

Pro:12 (Bartizal,Havel,Janáková,Klein,Kothánek,Olšanová,Petr, 

Růžička,Skřivánek,Trajer,Vágner,Vlažný) 
Proti: 1 

Německá 
Zdr.:  
0  

Usnesení bylo schváleno 

 

8. Zápis z jednání kontrolního výboru 

Klein – probírali jsme anonymizaci zápisů a došli jsme k závěru, že ke zlepšení by mohlo dojít, až se 

začne používat systém office. V současné době se zápis posílá na nezabezpečené emailové adresy, kde 

by mohlo dojít k zneužití. Pokud bychom chtěli neanonymizované zápisy i tak, byl by k tomu dobrý 

odborný názor. Není problém, když nastane případ, kdy není v zápise jasné, o co se jedná se doptat 

přímo na úřadě. Dále jsme řešili dlouhodobé body v radě. Bylo by dobré do zápisů rady poznamenat u 

každého bodu pár slov, co se v dané situaci mění a děje.  

Další bod se týká lokality G2, který je v radě také dlouhodobě, tak jestli je zde nějaký pokrok.  

Ing. Vágner – je oslovený projektant. Cenový nástřel máme, ale chtěl bych ještě jednu variantu, ať 

máme srovnání. Rozpočet, který máme, není aktuální. Až budu mít druhý výstup od projektanta, tak 

bychom se pravděpodobně ve třetím lednovém týdnu sešli s majiteli, a projednali další postup.  

Klein - plán práce předložíme na příští zastupitelstvo.  

Zastupitelstvo bere na vědomí zápis kontrolního výboru. 

  

9. Zápis z jednání finančního výboru  

Ing. Německá – finanční výbor se zabýval rekapitulací nesplacených úvěrů města k 31. 10. 2023. Dále 

jsme se zabývali likvidací odpadů, tento bod se bude ještě projednávat, tak to nyní rozebírat nebudu, ale 

každý rok přibývají výdaje o jeden milion. Dále jsme probírali příjmy od společnosti EKO – KOM, 

které nyní stagnují. Dále finanční výbor doporučuje, aby zapsané spolky pro podávání žádostí o dotace 

a vyúčtování využívaly datovou schránku. Než vytvářet novou formu pro podávání žádostí.  

Mgr. Janáková – já bych jim tu možnost dala, ale určitě bych jim to nenařizovala a to z toho důvodu, 

že většinu spolků vedou starší lidi a ti s datovou schránkou pracovat neumí a raději doručí žádost a 

vyúčtování osobně na obecní úřad. Úplně bych jim tu činnost nekomplikovala.  

Ing. Skřivánek – formulář se musí vytvořit tak i tak.  

Usnesení č. 09/10 

a) Zastupitelstvo bere na vědomí zápis finančního výboru. Finanční výbor doporučuje registrovaným 

spolkům využívání datový schránek na podávání žádostí o dotace a jejich vyúčtování. 

b) Zastupitelstvo města schvaluje plán činnosti finančního výboru pro rok 2024. 

Bod se nesleduje      Z. starosta, výbor pro spolky, EO  

Hlasování o usnesení 

Pro:13 (Bartizal,Havel,Janáková,Klein,Kothánek,Německá,Olšanová,Petr, 

Růžička,Skřivánek,Trajer,Vágner,Vlažný) 
Proti: 

0  
Zdr.:  
0  
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Usnesení bylo schváleno 

 

 

10. Zápis z jednání výboru pro spolky 

Ing. Vágner – pan předseda výboru pro spolky není přítomen. Zastupitelům byl zaslán zápis.  

Poprosím paní Javoříkovou o stručný popis námětu oceňování osobností města Velešín.  

Javoříková – již jsem podávala žádost v srpnu k projednání radou města. Všechna kritéria a postup 

oceňování jsem vypsala do žádosti. Pokud by zastupitelé chtěli doplnit něco, co v dokumentu chybí a 

mělo by tam být, určitě to není problém.  

Ing. Vágner – objasnil bych proces, jak takový dokument vzniká. Žadatel podá podnět nebo návrh do 

rady nebo do zastupitelstva města, v tomto případě je mezičlánek výbor pro spolky, což je případ přímo 

pro něj. Výbor by se měl sejít s navrhovatelem a měla by probíhat aktivní komunikace. 

Javoříková – to probíhá, s panem Krejčím jsme měli dvě schůzky.  

Ing. Vágner – nyní máme na stole přednávrh, který by měli radní příští pondělí, tedy 18. 12. 2023, 

okomentovat a dát nějaké podněty k dopracování atd. Pokud rozjíždíme takovou novou akci, měla by 

být, podle mého, kritéria již pevně stanovená. 

Javoříková – když jsem dávala žádosti v srpnu, tak jsem si představovala, že o návrhu povedeme 

diskuzi. Chci, aby oceňování bylo flexibilní. Jeden rok může být oceňovaných více a další roky třeba 

méně. Brala jsem to jako vytvoření aktivity na další roky, ne jenom jednorázovou akci. Myslím, že 

možných kandidátů na ocenění máme více než dost. Přála bych si, aby první ocenění proběhlo již 

v únoru. 

Klein – chtěl jsem se zeptat, kdy a kdo dával informaci, že nějaké nominace na oceňování osobností 

probíhá, protože k hasičům se ještě tato informace nedostala.  

Javoříková - v září 2022 jsem posílala email na vedoucí sportovních oddílů, protože jsem tehdy byla 

ve sportovní komisi,  

a jak jsem napsala ty medailonky, tak jsem vytvořila první skupinu na ocenění ze sportovního spektra. 

 A v srpnu 2023 jsem pak ty žádosti o ocenění rozšířila i ohledně kultury a umělecké oblasti. 

Ten slavnostní večer by poděkoval lidem, kteří to ani nečekají. A když tady 30 let někdo pracuje s dětmi, 

tak to nejmenší, co mu může město dát, je ta trofej, ta cena, to poděkování, že mu tady představitelé 

města potřesou rukou. Oceňování výsledků a výkonů (třeba ve Sportovci roku, který tu zavedl pan 

Mikeš) to tu bylo, je, a bude. Ale to co chci , aby se tu zavedlo ponovu  je ocenění dlouholeté práce pro 

druhé, aby se poděkovalo lidem, kteří se tomu dlouholetému úsilí věnovali zdarma a ve svém volném 

čase. Protože pokud si těchto lidí nebudeme vážit a neoceníme je, tak další nepřijdou. Pak se všichni 

diví, že na akcích (dětský den, ukliďme Velešín) spolků ubývá. 

Růžička – paní Javoříková děkujeme, dořešíme na radě a dáme zastupitelům k dispozici již ucelený 

dokument.  

Zastupitelstvo bere na vědomí zápis výboru pro spolky.  

11. Návrh obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství 

Ing. Vágner – vyhláška obsahuje informace o místním poplatku za odpad. Hlavní, co zajímá občany, 

je výše poplatku, jehož výše pro rok 2024 je navržena na částku 960,- korun, tedy se meziročně 

nemění. Dále jsme se na pracovním zastupitelstvu dohodli na frekvenci vývozu od rodinných domů 1x 

za 14 dní po celý rok. Meziročně rostou náklady na odpad. Důvodem je, zjednodušeně řečeno, 

zvyšování poplatku za skládkování a pokles limitu na vyprodukovaný směsný komunální odpad na 

osobu (kg/osoba). Poměr nákladů hrazených obcí na odpadové hospodářství bude letos 70 %, což 

znamená, že roste vůči spoluúčasti občanů. Inkaso z místních poplatků je ve výši 30 % nákladů. Velké 

změny nás čekají po roce 2030, ale více nám k tomu poví pan Peroutka.  

Peroutka – pro upřesnění, svoz od RD byl 8 měsíců v roce 1x za 14 dní a další 4 měsíce 1x týdně. 

Sídliště se vyváží celoročně 2x týdně. Celkově sídliště nám dělá velké problémy. Vznikají tam 2/3 

odpadu, který končí na skládce. Snažíme se to řešit, ale Velešín není zdaleka jediný, kde tento problém 

řeší. V odpadu je 70-80 % složek, které tam nepatří. Ten výhled do budoucna, jak je nastaven ze 

zákona, se má tak, že s každým rokem klesá maximální možnost, co se může uložit na skládku se 

zákonným poplatkem. Sazba se bude každým rokem zvyšovat. Město ročně vyprodukuje 780 tun 

odpadu. Skládkování je v současné době 2000,-Kč za tunu. Produkce je setrvalá, není ani nárůst, ale 

ani pokles. Po roce 2030 bude nejspíše zakázáno skládkování úplně. Odpad bude buď spálen, bude 
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nutná vyšší míra třídění, jinak uhradí obce, tedy občané. Věřím, že v Českých Budějovicích vznikne 

ZEVO a nebudeme muset odpad vozit spalovat do Rakouska. Co se týče nákladů na spalování odpadu, 

myslím, že ta cena bude stejná jako u skládkování. Určitě nečekáme významný pokles ceny. Další 

novinkou od roku 2025 bude, že obce musí plnit recyklační cíle a to 65% komunálního odpadu bude 

muset být recyklováno a každým rokem se procenta budou navyšovat. Nyní jsme na 53%, což je 

celorepublikově dobré číslo. 

Ing. Trajer – jak docílíme toho, aby se na sídlišti třídilo více?  

Peroutka – zkoušíme pilotní program ve věžáku, kam jsme obyvatelům poskytli třídící nádoby do 

domácnosti a hned u domu přistavili třídící kontejner. Bude se teprve vyhodnocovat. Pokud by se 

snížila frekvence vývozu na sídlišti, myslím, že by to nedopadlo dobře.   

Mgr. Janáková – měli bychom hledat střednědobé řešení. Jsem velice zvědavá na výsledek pilotního 

projektu s tříděním. Myslím, že je to dobrý nápad, jak lidi namotivovat.  

Ing. Trajer – myslím, že bychom měli tento problém začít řešit hned na začátku roku, abychom měli 

více času s tímto problémem něco dělat. Opravdu si myslím, že řešením by byla léčba šokem a svážet 

sídliště 1x za týden a přemýšlet o zamykatelných kontejnerech.  

Ing. Skřivánek – hodně by mě zajímalo, o kolik by se nám provoz prodražil, kdybychom tento systém 

zavedli.  

Mgr. Kothánek – musím opravdu říci, že problematika odpadového hospodářství je téma, které se na 

radě řeší neustále.  

Ing. Vágner – město podniká kroky. Zavádíme pytlový svoz plastu + papíru v dalších oblastech, 

snižujeme frekvenci svozu SKO od rodinných domů.  

Měníme kontejnery s dolním výsypem za ty s horním.  

Jak bylo řečeno, v sídlišti ve dvou vchodech jsou rozdány tašky na tříděný odpad a je sledována míra 

třídění.  

Provoz sběrného dvora: odběr veškerého odpadu zdarma, kromě 3 typů odpadu.  

Distribuce biopopelnic „zdarma“.  

Distribuce kompostérů z dotací v minulosti.  

Usnesení č. 11/10 

a)Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Velešín o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství. 

b)Zastupitelstvo města pověřuje radu města k vypracování plánu komplexního řešení odpadového 

hospodářství.   

Bod se nesleduje      Z. starosta, rada  

Hlasování o usnesení 

Pro a):12 (Bartizal,Havel,Janáková,Klein,Kothánek,Německá,Olšanová, 

Růžička,Skřivánek,Trajer,Vágner,Vlažný) 

Pro b):12 (Bartizal,Havel,Janáková,Klein,Kothánek,Olšanová,Petr, 

Růžička,Skřivánek,Trajer,Vágner,Vlažný) 

 

Proti: 

0  
Zdr.:  
1  

a)Petr 

1 

b)Německá   

Usnesení bylo schváleno 

 

12. Návrh ceny pro vodné a stočné rok 2024, Čevak a.s.  

Ing. Vágner 
Opakovaně jednáno s ČEVAK a.s. o finální podobě kalkulace vodného a stočného. 

Vodné a stočné v roce 2023 činilo 48,87 + 55,62 = 104,49 vč. DPH (94,99 bez DPH) 

Vodné a stočné v roce 2024 činilo 49,9 + 56,49 = 106,39 vč.DPH (94,99 bez DPH) 

Meziroční nárůst nájmu hrazeného ČEVAKem je 15 %. Cena meziročně roste o 2 %, protože se vodné 

a stočné přesouvá do nové, 12% sazby DPH.  

Usnesení č. 12/10 

Zastupitelstvo města schvaluje návrh ceny vodného a stočného, od 1. 1. 2024, předložený společností 

ČEVAK a.s, jako dvousložkovou, tvořenou paušální částkou podle jednotlivých kategorií dle trvalého 

průtoku vodoměrem dle přílohy a pohyblivou složkou ve výši 49,90 Kč za vodné a 56,49Kč za stočné, 

u obou položek včetně DPH.     

Bod se nesleduje      Z. starosta, EO  
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Hlasování o usnesení 

Pro:12 

(Batizal,Havel,Klein,Kothánek,Německá,Olšanová,Petr, 

Růžička,Skřivánek,Trajer,Vágner,Vlažný) 

Proti: 

0  
Zdr.:  
0  

Usnesení bylo schváleno 

 

13. Návrh rozpočtu Svazku měst a obcí regionu Pomalší na rok 2024 a návrh střednědobého    

rozpočtového výhledu Svazku měst a obcí regionu Pomalší na roky 2025 – 2027 

Ing. Vágner - město je člen Svazu měst a obcí regionu Pomalší. Umožňuje realizovat společné projekty 

hrazené z obecních rozpočtů i dotací, umožňuje výměnu zkušeností, propojuje členské obce s Místní 

akční skupinou Pomalší a spolkem Novohradsko-Doudlebsko.  

Hlavním zdrojem příjmů jsou členské příspěvky. Nyní je to 50kč/obyvatel/rok. 

Kompetentním orgánem ke schválení rozpočtu a rozpočtového výhledu je valná hromada svazku.  

Zastupitelstva členských obcí berou na vědomí.  

 

Usnesení č. 13/10 

Zastupitelstvo města bere na vědomí návrh rozpočtu Svazku měst a obcí regionu Pomalší na rok 2024 

a návrh střednědobého rozpočtového výhledu Svazku měst a obcí regionu Pomalší na roky 2025 – 

2027. 

Bod se nesleduje  

14. Rozpočtové opatření č. 19  

Ing. Vágner – první věcí v rozpočtovém opatření je dotace na cisternu pro hasičsckou jednotku, která 

bude připsána až v roce 2024, proto dochází ke snížení příjmů ve výši dotace. Druhá věc v rozpočtovém 

opatření je uložení dané částky do konzervativních dluhopisů, kde byl vstupní poplatek za uložení 10 

tisíc.  

Usnesení č. 14/10 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 19. 

Bod se nesleduje      Z. EO  

Hlasování o usnesení 

Pro:12 

(Batizal,Havel,Klein,Kothánek,Německá,Olšanová,Petr, 

Růžička,Skřivánek,Trajer,Vágner,Vlažný) 

Proti: 

0  
Zdr.:  
0  

Usnesení bylo schváleno 

 

15. Dar Charita Č. Krumlov – NZDM Molo  

Ing. Vágner - Charita požádala město o spoluúčast na zlepšení technického vybavení nízkoprahového 

zařízení pro děti a mládež v budově kina. Rada města navrhuje koupi 2ks notebooků a těmi Charitu 

obdarovat. Pan radní Jan Havel zakoupené notebooky aktualizuje a pomůže s instalací všeho 

potřebného, děkuju. Protože se jedná o dar nad 20 000,-Kč, musí být projednáno zastupitelstvem. 

 

Usnesení č. 15/10 

Zastupitelstvo města Velešín (dárce) schvaluje poskytnutí věcného daru Charitě Český Krumlov 

(obdarovaný).   

Bod se nesleduje      Z. starosta, EO  

Hlasování o usnesení 

Pro:12 

(Batizal,Havel,Klein,Kothánek,Německá,Olšanová,Petr, 

Růžička,Skřivánek,Trajer,Vágner,Vlažný) 

Proti: 

0  
Zdr.:  
0  

Usnesení bylo schváleno 
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16. Různé   

Ing. Vágner – k tomuto bodu nic nemám, jen bych chtěl poděkovat všem zastupitelům, 

spolupracovníkům a dobrovolníkům za jejich práci a všem přeji krásné svátky. Děkuji za pozornost a 

pěkný večer.   

 

 

 

 

Ve Velešíně 21. 12. 2023 

 

Zapsala: Lucie Foitlová                 Ověřil:        Mgr. Jakub Kothánek  
                             
                                                                                      Milan Vlažný  
                                                                                        


